

China Stock Market Indices



1. The **Hang Seng Index (HSI)** is a stock market index that tracks the performance of the largest and most liquid companies listed on the Hong Kong Stock Exchange (HKEX). The Hang Seng Index typically includes 50 constituent stocks and is market-cap weighted. The index is widely regarded as the benchmark for the Hong Kong stock market.

Symbol Ticker - HSI

2. The **Hang Seng China Enterprises Index (HSCEI)** tracks the performance of 50 Chinese companies listed on the Hong Kong Stock Exchange (HKEX). These companies are typically state-owned enterprises (SOEs) and are commonly referred to as the top 50 H-shares. The index is market-cap-weighted, meaning larger companies have a greater impact on its performance.

Symbol Ticker - HSCE

3. The **Hang Seng TECH Index** is a market-cap-weighted index and tracks the performance of the 30 largest technology companies listed on the Hong Kong Stock Exchange (HKEX).

Symbol Ticker – HSTECH

下一页:中文版本



1. **恒生指數 (HSI):** 追踪香港股票交易所 (HKEX) 上市的最大和最具流動性的公司表現。 恒生指數通常包括 50 只成分股,市值加權。該指數被廣泛認為是香港股市的基準指數。

股指代碼 - HSI

2. **恒生中國企業指數 (HSCEI):** 追踪香港股票交易所 (HKEX) 上市的 50 家中國公司表現。 這些公司通常是國有企業 (SOEs), 並通常被稱為前 50 只 H 股。該指數是市值加權 的, 意味著市值較大的公司對其表現有較大影響。

股指代碼 - HSCE

3. **恒生科技指數:** 是一個市值加權指數,追踪香港股票交易所 (HKEX) 上市的 30 家最大科技公司表現。

股指代碼 - HSTECH